

Tilstede: Steen, Anders R. Bent, NW, Pia B, Rene, Anders Jul, Michael, Stig, Tommy

Afbud: Ted, , Jane, Carsten

Referent: Niels Weinreich

Protokol
nr.50

***Bestyrelsesmøde i Klubhuset
21-8***

2025

Ad 1 godkendt

Ad 2 mødet starte kl 19.15.

Ad 2 A se nederst

Ad 3 Byfornyelse, afventer møde med kom, spirende landsby vi indkalder under 40 årige og Anders R (efterskrift Der afholdes møde i Ugerløse d. 18-9 med team fra projektet og her skal vi have udvalg klar, hvem er med ?)

Ad 4 Der er indsamlet info om haller og der planlægges studietur og der afventes tilbud fra arkitekt. Der afventes en procesplan. Hvad vil din forening gerne bruge hallen til **du skal melde tilbage fra dit bagland asp. Forslag om mulighed for overnatninger.**

Ad 5 Hjemmeside møde med erhvervsforeningen for præsentation incl 3 års drift. Mødet er d. 9-9 kl 16:30 i UIF, infoskærme. Brugsen, uif og fubok. Film er på mandag fra kl drejebog ajour vedhæftes. NW ringer dem i morgen og aftaler byens dag som bedre, film d. 25-8 der er aktiv krosfitt og Petan fra kl 18- (efterskrift; de har været her og lavet grundoptagelser, vi kan nu forsyne dem med egne film, som kan indsættes nærmere følger)

Vi bevilger 7000 til byens dag så der kan være gratis adgang til svømmebadet, vi vil senere se hvordan vi kan deles om den udgift.

Ad 6 borgerhenvendelser vi har svaret på en henvendelse om en fragtmand der ikke vil køre ned af en privatvej. Vi kan ikke for nuværende gå ind i den sag, men følger om det udvikler sig til et større problem.

Udkørsel fra Jonsrupvej. Er rejst via trafikgruppen. Der kommer løg til rundkørsler og det 7000 der kommer dertil 3000 til borgere kan udpege til.

Ad 7 byen rundt. Rene; Der er bekymring for skolen, er der samarbejde med børnehaven (Stig Der er nu fokus på det.) Pia USK 334 medlemmer, der er en udfordring med alarm ved vandspild på skolen og det giver ingen vand på badet. UIF sommerfest gået godt der skal evalueres, nye hold starter nu. NW; renovering i proces, Sten skoven er i gang med at lave vejskilte og navne,

Bent; FDF Vi er på Grunden vi har meget små nuslinge, vi er i fremgang. Anders: ikke noget; Stig se skole.

Ad 8 næste møde

Skal vi have besøg af politiker ved valget. Vi ser næste møde. Hvordan vi organisere det.
25-9 næste møde.

Ad 2A

Jeg har frit efter hukommelse og bedste evne sammen skrevet dette punkt.

Anders R oplyser at han nu er kandidat til kommunalbestyrelsen og valgkamp er ved at gå ind i en fase hvor han ikke kan være aktiv formand samtidig, han ønsker derfor en drøftelse af hvordan vi kan fordele arbejdet.

Sten gav en redegørelse for det og delte tanker om hvad der kunne gøres.

Vi har arbejdet med en skabelon nogle gang og fået overblik over alle de ”sager” vi arbejder med.

Det er blevet omfattende og tidskrævende. Det er et godt værktøj for overblikket.

Sen gav udtryk for han mener der bør være flere borgerrepræsentanter i lokalforum, foreningsrepræsentanter har mere fokus på de vinklerne på arbejdet.

Der kom mange indlæg og her et par af dem;

Vi mangler klangbund vi ved ikke om vi rammer det som byen ønsker

Der var for og imod de resultater vi får leveret, Bent runde af med at vi nu ikke gør det så ringe endda og det må vi huske vi er frivillige.

Til næste møde skal alle redegøre for hvordan de ser sig selv i det videre arbejde.